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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
DIA 20 DE FEBRER  DE 2012 
 
Data:  20 de febrer de 2012 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:    20,00 hores 
Fi:   23,00 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Antonio Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
Oberta la sessió pel Sr. President,  es va procedir  a  donar compte als reunits de la 
següent: 
 

I.- PART INFORMATIVA :   

1.- Donar compte Jutjat de Pau exercici 2011.-  
El Sr. Batlle donà compte del resumen fet per la Secretària del Jutjat de Pau, relatiu a 
l’exercici 2011.  
Els regidors es donen per assabentats.  
 
 
II.- PART RESOLUTÒRIA 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
A continuació,  pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (ordinària de dia  16 de gener     
de 2012), i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ ORDENANÇA “ESTACIONAMENT VEH ICLES DE 
PERSONES DISCAPACITADES”.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  6  de febrer de 2012, que deia: 
 

“Aquest Ajuntament amb la finalitat de facilitar la mobilitat a les persones que tinguin 
disminució física en els seus membres motors i els incapaciti per al normal ús dels 
transports col·lectius o la marxa a peu, i als efectes de regular com a servei públic  
l’estacionament dels vehicles turisme dels que són propietaris en llocs reservats a 
persones de minusvàlids, creu oportú l’aprovació de l’Ordenança reguladora de 
l’ESTACIONAMENT PER A PERSONES DISCAPACITADES”.  
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Per l’abans exposat, aquesta Batllia proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent 
acord: 
 
Primer.-  Aprovar l’Ordenança reguladora de l’ESTACIONAMENT PER A PERSONES 
DISCAPACITADES,  quedant el text de la mateixa tal i com apareix redactat. 
  
Segon.- Exposar al públic  durant el termini  de trenta dies hàbils, mitjançant edicte en 
el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. En cas que no es 
presentin reclamacions, l’acord fins a les hores provisionals s’entendrà elevat 
automàticament a definitiu, en virtut de la presumpció establerta a l’article 49 de la Llei 
7/85 de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.  
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.”       
 
Els reunits, prèvia deliberació i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat dels assistents, acorden aprovar la Proposta de la Batllia  abans descrita  i 
l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
3.- EXAMEN I APROVACIÓ COMISSIÓ ASSESSORA D’ESPORTS .- 
Es va donar lectura a la Proposta de  data  30 de gener de 2012, que deia: 
 
“Des de la Regidoria d’esports degut a l’actual crisi econòmica, per tal d’aconseguir la 
reducció de costos que té per l’Ajuntament  així com aprofitar la disponibilitat que ens 
atorguen les administracions supramunicipals, creiem essencial fomentar la implicació 
dels ciutadans en tot el referent a l’àmbit d’organització, creació i estructuració 
d’esdeveniments que impliquin una major oferta d’oci i esport del municipi. 
 
Tenint en compte la voluntat d’aquesta regidoria d’organitzar periòdicament 
esdeveniments esportius, així com fomentar l’esport entre la gent del nostre poble, 
creiem oportú la creació d’una Comissió Assessora d’Esports que, juntament amb la 
regidoria d’esports col·labori en l’organització i creació d’actes esportius, ja sigui dins el 
marc de les festes patronals com fora d’elles. 
 
Per tot això, i d’acord amb les disposicions legals vigents, PROPOSO al Plenari 
l’adopció dels següents ACORDS: 
 
Primer.-  L’Ajuntament de Llubí en Ple acorda la creació d’una Comissió Assessora 
d’Esports integrada per representants de les entitats esportives del poble interessades, 
així com també qualsevol persona que, de forma desinteressada i sense ànim de lucre, 
vulgui formar-ne part. 
Segon.-  Donar publicitat a l’acord per poder formar la Comissió Assessora d’Esports. 
Tercer.-  Informar dels acords adoptats no vinculants a les diferents Comissions 
Informatives. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.”      
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens del grup municipal PSM-EN, es va presentar 
esmena a l’anterior proposta,  que fou acceptada  per l’equip de govern, quedant la 
proposta de la següent manera: 
 
“Des de la Regidoria d’esports degut a l’actual crisi econòmica, per tal d’aconseguir la 
reducció de costos que té per l’Ajuntament  així com aprofitar la disponibilitat que ens 
atorguen les administracions supramunicipals, creiem essencial fomentar la implicació 
dels ciutadans en tot el referent a l’àmbit d’organització, creació i estructuració 
d’esdeveniments que impliquin una major oferta d’oci i esport del municipi. 
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Tenint en compte la voluntat d’aquesta regidoria d’organitzar periòdicament 
esdeveniments esportius, així com fomentar l’esport entre la gent del nostre poble, 
creiem oportú la creació d’una Comissió Assessora d’Esports que, juntament amb la 
regidoria d’esports col·labori en l’organització i creació d’actes esportius, ja sigui dins el 
marc de les festes patronals com fora d’elles. 
 
Per tot això, i d’acord amb les disposicions legals vigents, PROPOSO  al Plenari 
l’adopció dels següents ACORDS: 
 
Primer.-  L’Ajuntament de Llubí en Ple acorda la creació d’una Comissió Assessora 
d’Esports, que serà responsabilitat del regidor d’Esports,  integrada per representants de 
les entitats esportives del poble interessades, així com també qualsevol persona que, de 
forma desinteressada i sense ànim de lucre, vulgui formar-ne part. 
 
Segon.- La Comissió Assessora tendrà un caràcter consultiu, de debat i assessorament 
per a l’Administració Municipal i tendrà com a principal funció plantejar iniciatives, 
consensuar propostes i adoptar acords que es tendran en compte per part de 
l’Administració sense que siguin vinculants. 
 
Tercer.- Donar publicitat a l’acord per poder formar la Comissió Assessora d’Esports. 
 
Quart.- A fi de garantir una mínima coordinació entre la Comissió i els representants de 
tots els grups amb representació municipal, el regidor competent en la matèria 
comunicarà les diferents convocatòries i els temes a tractar, de l’ordre del dia, als 
diferents portaveus municipals amb suficient antelació per a possibilitar, si així ho troben  
oportú, la seva presència i participació.  en qualsevol cas, s’informarà  de les propostes 
consensuades i dels acords adoptats en Comissió Informativa i s’aixecarà acta de les 
diferents reunions de la Comissió.    
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.”      
 
Els reunits, prèvia deliberació i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat dels assistents, acorden aprovar la Proposta abans descrita  amb les esmenes 
presentades a la mateixa. 
 
 
4.- EXAMEN I APROVACIÓ CONVENI AMB INSTITUCIONS PEN ITENCIÀRIES.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 2  de febrer de 2012, que deia: 
 
“Vist el conveni de col·laboració remès per la Secretaria General d’Institucions 
Penitenciàries per al compliment de penes de treball en benefici de la comunitat. 
  
Atès que la signatura del conveni és beneficiós per als penats que consenten en prestar 
la seva cooperació no retributiva i al mateix temps  permetrà  la prestació de 
determinades activitats d’utilitat pública. 
 
Atès que el Ministeri de l’Interior assumeix les obligacions per a la cobertura de les 
contingències que corresponen a l’Institut Nacional de la Seguretat social per accidents 
de treball i malalties professionals dels penats, pels dies de prestació efectiva del treball  
realitzat en benefici de la comunitat. 
 
Aquesta batllia, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
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2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Secretaria General d’Institucions Penitenciàries 
del Ministeri de l’Interior, per a la seva constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.”          
 
El Sr. Batlle explicà que aquest conveni també està signat a nivell de Mancomunitat, i de 
fet al terme municipal de Llubí, hi ha hagut dos casos que han fet feina per a 
l’Ajuntament.  Aquesta gent ve per sentència judicial, on es dictamina que els 
condemnats  han de complir la pena amb serveis a la comunitat.  Des de l’Ajuntament 
hauria una persona que es cuidaria de controlar les tasques a realitzar  pels penats. 
El Sr. Gabriel Vicens replicà que si ja està signat aquest mateix conveni amb la 
Mancomunitat, i Llubí forma part de la Mancomunitat, no té sentit signar altre conveni.  A 
part, ha detectat un cert alarmisme, ja que juntament amb aquest conveni ja es té un 
acord amb institucions penitenciàries pel tema de la confraria, al que el Sr. Batlle replicà   
que no té res a veure,  que una és una iniciativa privada i l’altre,  és l’Ajuntament  qui ho 
proposa. 
El Sr. Miquel  Perelló Gelabert, del grup municipal PSOE, es va manifestar amb els 
mateixos termes que el Sr. Vicens. 
 
Per part del regidor del grup municipal CxI, Sr. Joan Ramis Ramis,  es va manifestar que 
el primer que hauria de quedar clar és la intenció de l’Ajuntament, cosa que no reflecteix 
el conveni.  CxI creu que aquest conveni no és necessari en moments com aquests, la 
reinserció de presos és important però per ventura és millor a una població amb més 
nombre d’habitants i més serveis a donar. 
El conveni no preveu les funcions i tasques a realitzar i com tampoc si se substituirà els 
que fins ara arribaven del SOIB. 
Aquest conveni es basa en una llei aprovada pel Congrés de Diputats l’any 1995, el 8 de 
novembre, amb el suport de tots els partits representants al congrés, però el PP es va 
abstenir, no sabem perquè ara hi duen tant d’interès, tant de bò, passi el mateix amb el 
tema de la llengua catalana.  
 
Els reunits, prèvia deliberació i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per 
majoria (5 vots a favor: PP, i 6 vots en contra: 4 PSM-EN, 1 PSOE, 1 CxI) acorden 
rebutjar  la Proposta de la Batllia abans descrita  i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
5.- EXAMEN I APROVACIÓ MODIFICACIÓ PREU CILINDRE I DIPÒSIT.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  2 de febrer de 2012, que deia: 
 
“En data 16 de setembre de 2004, el Sr. Antonio Bergas Perelló, amb DNI 41.323.322 
G, el Sr. Rafael Vila Ramis, amb DNI 41.311.103 K, el Sr. Jaime Llompart Perelló, amb 
DNI 41.297.819 P i el Sr. Monserrat Ramis Comas, amb DNI 41.345.953 A, exposen 
com a membres de la Junta Directiva de l’extinguida Càmera Agrària Local de Llubí,  i 
el Sr. Juan Quetglas Ramis, amb DNI 41.385.597 H,  com a Secretari de dita Càmera, 
que eran dipositaris de la següent maquinària destinada a ús agrícola: 

- Dipòsit sobre remolc per transportar aigua. 
- Cilindre d’ús agrícola. 

Sol·licitaven que tras la dissolució de la Càmera Local Agrària volien cedir la 
maquinària, a títol gratuït, a l’Ajuntament. 
 
Per acord de la Junta de Govern ( òrgan que per delegació de competències ) de dia 
27 d’abril de 2004 s’accepta, a títol gratuït, la maquinària abans descrita destinant-los 
per ús i fins agrícoles dels veïnats. 
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També s’estableix els preus públics de per l’ús de les màquines, mantenint els següents 
imports: 
Dipòsit: 2 euros per viatge i dia 
Cilindre: 3 euros migdia i 6 euros tot el dia  
 
És voluntat de l’actual Junta de Govern regular de forma diferents els preus públics. 
 
Per això, i d’acord amb la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de Bases de Règim 
Local, PROPOSO a l’Ajuntamet Ple, l’adopció del present ACORD: 
 
1.- Establir els següents preus públics per l’ús de les màquines: 
- Dipòsit: 3 euros migdia i 6 euros tot el dia 
- Cilindre: 3 euros migdia i 6 euros tot el dia  
 
2.- Publicar el present acord al BOIB i al tauler d’edictes de l’Ajuntament. 
 
No obstant, el Plenari resoldrà.”        
 
Els reunits, prèvia deliberació i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat dels assistents, acorden aprovar la Proposta de la Batllia abans descrita  i 
l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
6.- EXAMEN I APROVACIÓ REDUCCIÓ IMPORT DIETES ASSIS TÈNCIES A 
COMISSIONS INFORMATIVES.- 
Es va donar lectura a la Proposta  de data  3 de febrer de 2012, que deia: 
 
“L’Ajuntament  Ple, en sessió celebrada en data 21 de juny de 2011, va aprovar la 
quantia a percebre pels regidors membres de la Corporació, durant la legislatura 2011 – 
2015, que no tenen dedicació exclusiva per l’assistència a les sessions dels òrgans 
municipals de que formen part. 
 
El que subscriu, regidor d’Hisenda i Urbanisme,  per la present proposa a l’Ajuntament 
Ple, l’adopció del següent acord,  de modificació de les quanties a percebre,  per la 
concurrència efectiva dels regidors que no tenen dedicació exclusiva a les sessions de 
les Comissions Informatives, reduint-les en un percentatge del deu per cent,  quedant 
aquestes amb les següents quanties: 
 
1.- Per assistència a les sessions de les Comissions Informatives:  90 €/sessió.  
 
2.- Aquest acord tindrà efectes amb caràcter retroactiu des de el dia 1 de gener de 
2012. 
 
No obstant,  l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens, del grup municipal PSM-EN es va presentar una 
esmena a la Proposta on demanava la reducció del deu per cent a l’import de les dietes 
de tots els òrgans col·legiats (Junta de Govern Local, Comissions Informatives, Plenaris) 
tant pels polítics com pels funcionaris que formen part d’elles. 
L’anterior esmena fou rebutjada per l’equip de govern. 
 
El Sr. Batlle replicà que qui més ha augmentat  el cobrament de dietes, han estat els 
regidors de l’oposició, ja que els plenaris i comissions informatives han passat d’ésser 
bimensuals a mensuals, al que la Sra. Magdalena Perelló Frontera, del grup municipal 
PSM-EN, contestà que això no només ha estat pels regidors de l’oposició sinó també 
pels membres de l’equip de govern, el Sr. Gabriel Vicens  manifestà que, precisament per 
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això,  es tendrien que baixar  els imports de les dietes, ja que troba inacceptable sortir al 
carrer amb la gent que està a l’atur o amb els sous rebaixats i que ells estiguin cobrant 
més, i va concloure dient que s’ha de reduir entre 10.000 i 12.000 euros i s’han de 
reinvertir pels serveis als ciutadans. 
 
El Sr. Miquel Perelló Gelabert, del grup municipal PSOE, afirmà que per ell reduiria en un 
quinze per cent les dietes i que si es fan plenari mensuals, és per què l’equip de govern 
no té majoria absoluta.   
  
Per part del regidor del grup municipal CxI, Sr. Joan Ramis Ramis,  es va manifestar que 
el seu grup creu que tots els membres són iguals, per tant la quantia també ha d’afectar a 
la batllia,  i vist que s’ha realitzat la rectificació respecte la proposta duta a la comissió 
informativa i que s’ha corregit  l’error, manifestà que votaria a favor de la proposta,  ja que 
és veritat que s’ha reduir la despesa per l’Ajuntament, però també és veritat que ha hagut 
dues baixades als membres de la corporació.   
 
Els reunits, prèvia deliberació i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per 
majoria (6 vots a favor: 5 PP i 1 CxI; i 5 vots en contra: 4 PSM-EN i 1 PSOE) acorden 
aprovar la Proposta abans descrita  i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
7.- EXAMEN I APROVACIÓ PRESSUPOST MUNICIPAL  2012.-  
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  6  de febrer de 2012, que deia: 
 
“Atès que el Plenari, en data 19 de desembre de 2011, va rebutjar el projecte de 
Pressupost Municipal per a l’exercici econòmic 2012, el que subscriu,  Batlle-President 
d’aquesta Corporació, conformement amb el que disposen els articles 112  i 90 de la 
Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, i també l’art. 162 i 
següents del R.D.Legislatiu 2/2004, 5 de març (TRLRHL), ha procedit a elaborar el 
Projecte de Pressupost d’aquesta Corporació, per a l’exercici de 2012. 
 
En la confecció de l’esmentat Projecte de Pressupost s’han tingut en compte tots els 
antecedents indispensables, tant pel que fa a despeses que obligatòriament té a 
càrrec seu la Corporació, com a ingressos, els quals han estat calculats conformement 
amb els rendiments dels exercicis anteriors. 
 
Per tot això aquest batllia té l’honor de proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del 
següent acord: 
 
1r.- Aprovar inicialment el Pressupost Municipal per a l’exercici de 2012, que apareix 
anivellat per un import de 1.117.964,00 €. 
 
2n.- Aprovar la Plantilla del Personal que es preveu en l’esmentat Pressupost. 
 
3r.-  Aprovar el Projecte de les Bases Generals d’Execució del Pressupost. 
 
4rt.- Exposar el públic el Pressupost Municipal, juntament amb les Bases d’Execució i 
Plantilla del Personal, durant el termini de 15 dies hàbils, tant en el Tauler d’Anuncis 
com en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. 
 
5rt.-Aquest acord aprovatori serà considerat com a definitiu si no es produeixen 
reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública i entrarà en vigor dins 
l’exercici a què es refereix, una vegada que s’hagi complit el que disposa l’article 112.3 
de la Llei 7/85 de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, i també l’art. 169  
del RD Legislatiu 2/2004, 5 març (TRLRHL). 
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No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.”.   
 
Per part del Sr. Batlle es va explicar la següent  memòria: 
 
“La formulació del present pressupost es realitza d’acord amb l’establert en els 
següents texts legals: 

A) Legislació de Règim Local: 
- Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local (LRBRL). 
- Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, per el que s’aprova el Text Refós 

de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals (TRLRHL). 
- Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril (BOE del 27), per el que se desenvolupa el 

Capítol primer del Títol sisè de la llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora 
de les Hisendes Locals, en matèria de pressuposts. 

B) Legislació Estatal: 
- Real Decreto Legislatiu 2/2007, text refús de la Llei  General d’Estabilitat 

Pressupostària (LGEP). 
- Text Refús de la Llei General Pressupostària (Llei 47/2003, de 26 de 

novembre, BOE del 27). 
- Llei de Pressuposts Generals de l’Estat de 2011. 

 
2. CONTINGUT I ANNEXES DEL PRESSUPOST GENERAL  

 
Després de no poder aprovar el Pressupost general a la sessió Plenària de dia 19 de 
desembre de 2011, aquest Batlle, va iniciar contacte amb TOTS els grups polítics per 
poder possibilitar la participació i el major consens amb la majoria de regidors. Això ha 
provocat que siguin els Pressuposts més participatius i amb un tractament de major 
consens de les diferents  legislatures de l’etapa democràtica de Llubí. 
La voluntat de consens i participació també es comprova amb la creació de la Comissió 
de Cultura i la Comissió d’Esports ( pendent d’acord de Plenari ). 
En virtut de lo estipulat en les normes ressenyades, les entitats locals han d’aprovar 
anualment un pressupost únic que coincideix amb l’any natural i que estigui integrat 
per el de la pròpia entitat i els de tots els organismes i empreses locals amb 
personalitat jurídica pròpia dependents d’aquella (Art. 121.1 de la Llei Reguladora de 
les Bases de Règim Local i 164.1 del Text Refús de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals). 
En el cas d’aquest Ajuntament el pressupost únic és el de la pròpia entitat, ja que no 
existeixen organismes i empreses dependents. I aquest mateix constitueix el 
Pressupost General a que es refereix del Text Refús de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals en els seus articles 162 i següents . 
El Pressupost General, segons l’article 165.1 del Text Refós de la Llei Reguladora de 
les Hisendes Locals, contindrà: 

a) Els Estats de Despeses, en els quals inclouen, amb la deguda especificació, 
els crèdits necessàries per atendre el compliment de les obligacions. 

b) Els Estats dels Ingressos, en els quals figuren les estimacions dels diferents 
recursos econòmics a liquidar durant l’exercici. 

Així mateix, inclourà les bases d’execució. 
A més, de conformitat amb lo establert en el mencionat Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, al Pressupost General es deuran unir: 

- Segons l’art. 166.1.d) i com annexa:  
1. L’Estat de previsió de moviments i situació de la deute comprensiva del 

detall d’operacions de crèdit o d’endeutament pendents de reembossament 
al principi de l’exercici i del volum d’endeutament al tancament de l’exercici 
econòmic. 
(La resta dels annexes exigibles, segons els apartats a), b) i c) de l’art. 
147.1 i punts 2 i 3 del mateix article 147, no tenen sentit en el cas d’aquest 
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Ajuntament, doncs com s’ha indicat més a dalt, no existeixen organismes i 
empreses dependents). 

- I segons l’art. 168: 
a) Memòria explicativa del contingut del Pressupost i de les 

principals modificacions que present en relació amb el vigent. 
b) Liquidació del pressupost de l’exercici anterior i avançament de 

la corrent. 
c) Annex de personal. 
d) Annex d’inversions a realitzar en l’exercici. 
e) Informe econòmic – financer. 

 
3. CONTINGUT I MODIFICACIONS EN RELACIÓ AMB EL PRESSUPOST DE 

L’EXERCICI ANTERIOR. 

BASES D’EXECUCIÓ 

Es regula l’import de les hores extres tant del personal funcionari com del personal i la 
policia local ( Base número 19 ). 
 
Es manté l’import de 25 euros per les dietes del Batlle per les reunions fora del terme 
municipal. Aquestes dietes són irreals, ja que cobreix desplaçament, desgast vehicle i 
hores de feina. És voluntat d’aquest Batlle no donar peu a mal entesos i així tenir unes 
dietes inferiors a les de l’any 2003. 
 
DESPESES 
CAPÍTOL DENOMINACIÓ 2011 2012 DIF (%) 
Capítol 1 Despeses de 

personal 
495.344 euros 486.953 euros -1,69% 

Capítol 2 Despeses de 
bens corrents i 
serveis 

419.490 euros 378.554 euros -9,75% 

Capítol 3 Despeses 
financeres 

13.330 euros 11.450 euros -14,1% 

Capítol 4 Transferències 
corrents 

155.470 euros 90.950 euros -41,49% 

Capítol 6 Inversions reals 47.262 euros 136.397 euros +188,59% 
Capítol 7 Transferències de 

capital 
450 euros 450 euros   0% 

Capítol 8 Actius financers           -          -  
Capítol 9 Passius financers 7.805 euros 13.210 euros +69,25% 
Despeses 
corrents 

 1.083.634 
euros 

967.907euros -10,67% 

Despeses 
Capital 

 55.517 euros 150.057euros +170,29% 

TOTAL  1.139.151euros 1.117.964 
euros 

-1,85 % 

 
El Pressupost de despeses per l’any 2012 ascendeix a 1.117.964 euros i la seva 
distribució per capítols és la que se presenta en el quadre anterior. 
Amb relació al Pressupost del 2011, darrer pressupost aprovat, el de 2012 suposa una 
disminució del 1,85%. 
L’estructura de la despesa se modifica respecte a la del pressupost anterior. La 
despesa corrent suposa una disminució d‘un 10,67% del total de despeses respecte el 
Pressupost 2011. Això demostra la voluntat d’aquest equip de govern de reduir al 
màxim el prescindible i no tocar l’imprescindible. 
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Aquest Pressupost de Despeses s’ha classificat per òrgans gestors, programes i 
subconceptes; és a dir, les partides pressupostàries es formen atenent a una triple 
classificació: orgànica, funcional i econòmica. De forma que cada una de les partides 
en que es divideix el pressupost aporta una major informació sobre la despesa, doncs 
s’ha augmentat el nivell de desglossament de les mateixes. 
 
CAPÍTOL I . Respecte de la despesa de personal  hi ha una correlació entre els 
crèdits del capítol I i l’annex de personal  per a aquest exercici econòmic, sent el seu 
import global de 486.953 euros. 
Això s’ha produït per l’aplicació del projecte de Llei de  Pressuposts Generals de l’Estat 
per l’any 2011 on les retribucions del personal, tant funcionari com laboral, s’han reduït 
de mitja un 5%, d’acord amb el Reial Decret 8/2010, de 20 de maig, pel qual s’adopten 
mesures extraordinàries per la reducció del dèficit públic. A dia d’avui no s’ha aprovat 
la Llei de Pressupost general de l’Estat de l’any 2012, per tant, no podem contemplar 
ni pujada ni retallada dels sous dels funcionaris ( sou base, triennis, complement destí, 
complement específic, complement productivitat i gratificacions – hores extres - ) i 
personal laboral. 
El Reial Decret-llei 20/2011, de 30 de desembre, de mesures urgents en materia 
pressupostària, tributària i financera per la correcció del dèficit públic, estableix, al seu 
article 2.2 que “A l’any 2012, les retribucions del personal al servei del sector públic no 
podran experimentar cap increment respecte al vigents a 31 de desembre de 2011”, en 
conseqüència, a partir de 1 de gener de 2012, no experimentaran cap increment  les 
quanties de les retribucions i de la seva massa salarial, en el seu cas, establert a la 
Llei 39/2010, de 22 de desembre, de Pressupost General de l’Estat per l’any 2011. 
Per acord de Plenari de dia 21 de novembre de 2011 s’amortitza la plaça de personal 
laboral manteniment punt verd, el que demostra, juntament amb la supressió de la 
plaça d’ADOL, la voluntat de l’equip de govern de fer el mateix o més amb menys 
personal. 
Tampoc, com s’ha comentat al paràgraf anterior, es manté la plaça d’AODL ( 80 %  de 
l’import  de subvenció ) i no es pressuposta res per possibles subvencions per la 
contractació de personal desocupat. 
La reducció de personal afecta també al pagament de les quotes de la Seguretat 
Social on es produeix una disminució de 14.436 euros.   
La partida “Quotes S.S personal laboral” (230/16000) ha augmentat degut a la 
contractació , d’acord amb el Decret de Batllia de dia 13 de desembre de 2011, de quatre 
persones com a personal laboral temporal per la neteja de l’Ajuntament, edificis i 
instal·lacions municipals.  
S’establirà un nou sistema respecte de les hores extres ja sigui del personal d’oficines, 
com de brigada o policia, on es pagaran les hores, amb els imports de la Base 19, fins 
que no quedi consignació pressupostària. La resta d’hores extres es compensaran amb 
dies lliures. 
Per últim, es suprimeix la partida “Assegurança Winterthur Salud”(230/16009) per un 
import de 15.000 euros. Aquest segur corresponia als segurs privats dels funcionaris. 
 
CAPÍTOL II . Respecte a la despesa corrent en béns i serveis : Aquest capítol 
compren les despeses en bens i serveis necessaris per l’exercici de les activitats de 
les Entitats Locals que no produeixi un increment del capital o del patrimoni públic. Les 
despeses han de reunir alguna de les següents característiques: 

- Bé fungible. 
- Duració inferior a l’exercici pressupostari. 
- No són susceptibles de incloure a l’inventari. 
- Han de ser despeses reiteratives. 

Es mantenen les següents partides: 
- Arrendament escoleta (321/20200) 
- Lloguer fotocopiadora ( 920/20300) 
- Herbicides i raticides (410/21005) 
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- Conservació Molí de Ca’n Suau ( 162/21200) 
- Despeses material biblioteca (332/22000) 

Es suprimeix la partida  “Neteja d’edificis municipals” ja que es contracta quatre 
persones com a personal laboral temporal ( 1 de gener 2012 fins 31 de desembre 
2012 ) i es pressuposta 11.000 euros per l’any 2012 del contracte de serveis “Inventari 
Patrimoni Històric - Artístic” d’acord amb l’adjudicació que és de caràcter plurianual. 
Per acord de Plenari de dia 21 de novembre de 2011 es va declarar desert 
l’adjudicació del contracte de subministrament d’energia elèctrica pels edificis, 
instal·lacions i oficines municipals, per tant, es pressuposta totes les partides dels 
diferents punts de subministrament de manera igual o inferior a l’any 2011. 
 
També s’ha reduït l’import d’assessorament tècnic ja que s’ha rescindit el contracte de 
l’enginyer industrial. 
Referent a festes es redueix 1.000 euros en les festes de Son Ramis,  2.000 euros la 
Fira de Sa Mel , 1000 euros la festa de Comissió Reis i 2000 euros les Festes 
patronals de Sant Feliu. 
S’incrementa l’import dels crèdits de la festa de Sa Rua ( + 1.000 euros ), festa de 
S’Ermita ( + 2.000 euros ) i es crea la partida “ Àrea de cinema” per un import de 900 
euros. 
S’incrementa 2.040 euros l’import de la partida “ Dietes alts càrrecs” encara que 
aquesta legislatura hi ha Comissions i Plenaris mensuals., però respecte a les 
presentades a la sessió Plenària de dia 19 de desembre es redueix en un 20%. 
 
CAPÍTOL III . Aquest capítol compren els interessos i despeses  derivades de 
operacions financeres  i deutes assumides o contretes per l’Entitat Local, així com les 
despeses d’emissió o formalització, modificació o cancel·lació de les mateixes, 
diferències de canvi i altres rendiments implícits. 
S’han reduït els interessos del préstec de la CAM ( núm.2601053-26), de la Banca March 
( núm. 0501570513 ) i de Sa Nostra ( núm. 7000715-52 ). Augmenten els interessos del 
préstec amb  La Caixa ( núm. 9620 310 36978010 ). 
Aquestes despeses queden detallades a l’Annex del Deute. 
 
CAPÍTOL IV . Les transferències de capital  compren els crèdits per aportacions per 
part de l’Entitat Local, sense contrapartida directa dels perceptors, i amb destí a 
finançar operacions corrents.  
Es suprimeix l’aportació al SEPRISAL degut a un acord entre els Ajuntaments i el 
Consell de Mallorca. També es redueix la partida 232/47900 de “Mallorca Solidaria 
0,7”a un import de 1.500 euros i es crea la partida “Ajuda a famílies” per import de 
6.000 euros. Es primarà a les famílies de llubiners amb menys ingressos, ja que l’ajuda 
i atenció social és prioritat per aquest Batlle i equip de Govern. 
Es redueix la partida 941/46300 “Transferència Mancomunitat del Pla” on s’inclou les 
quotes trimestrals a pagar a la Mancomunitat i les hores extres SAD de l’any 2009. 
Aquesta partida s’ha reduït gràcies a que l’Ajuntament no tindrà que pagar tant ( només 
uns 8.000 euros ) degut a la bona política de reciclatge de la població. 
Es fa un esforç molt important per mantenir les subvencions i reconèixer així la bona 
feina i el bon servei de les Entitats culturals i esportives, així com ajudar als pares i 
mares en la compra dels llibres de text. També s’ha creat l’Agrupació de Protecció civil 
de Llubí. 
Això significa que es MANTENEN ELS SERVEIS A PESAR DE LA MANCA 
D’INGRESSOS DEGUT A L’ACTUAL CRISI ECONÒMICA . 
 
CAPÍTOL VI . El capítol d’inversions reals comprenen les despeses de l’Ajuntament 
per la creació d’infrastructures i a la creació o adquisició de bens de naturalesa 
inventariable necessària pel funcionament dels serveis i despeses de naturalesa 
amortitzable. 
Són imputables les despeses que tinguin alguna de les següents característiques: 
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- No siguin bens fungibles. 
- Duració superior a l’exercici econòmic. 
- Que siguin susceptible d’incloure dins inventari. 
- Despeses que no siguin reiteratius. 

S’han consignat per un import de 136.397 euros, el que suposa un augment  del 
188,59 % respecte al Pressupost de l’any 2011. 
Les inversions, més importants, i a pesar de la greu crisi econòmics, són les següents: 

- Compra immobilitzat ús escolar: 35.000 euros. 
- Obres POS: 67.797 euros. 
- Maquinària i instal·lacions: 7.500 euros 

També es pressuposta 4.000 euros per redacció projectes tècnics. 
A part, s’ha d’esmentar l’obtenció de la realització, per part del Consell de Mallorca, de 
la 5a FASE DEL PROJECTE “RECOLLIDA D’AIGÜES PLUVIALS” per un import 
superior als 500.000 euros i de cost zero per l’Ajuntament. Així es demostra la 
capacitat que té aquest equip de govern de cercar i obtenir inversions municipals que 
repercutiran positivament en la qualitat de vida dels llubiners i llubineres. 
No és voluntat d’aquest Batlle l’endeutament del municipi i per això no es realitzaran 
grans inversions si no és amb ajudes o subvencions de les Administracions 
supramunicipals. 
 
CAPÍTOL VII . Respecte a les transferències de capital  compren els crèdits per 
aportacions per part de l’Entitat Local , sense contrapartida directa dels beneficiaris i 
com a finalitat finançar operacions de capital. No hi ha variació respecte al Pressupost 
de l’any 2011. 
La quantia d’aquesta partida és de 450 euros, destinat al Centre Joan XXIII. 
 
CAPÍTOL IX.  Passius financers . Aquest capítol reconeix la despesa de l’Ajuntament 
destinat a l’amortització de les deutes i independentment de que el venciment sigui a 
curt com a llarg termini. També reconeix les previsions per la devolució dels dipòsits i 
fiances que s’haguessin constituït a favor de l’entitat local. S’ha pressupostat 13.210 
euros dels prèstecs de La Caixa, CAM i Banca March. 

INGRESSOS 
CAPITOL DENOMINACIÓ 2011 2012 DIF. (%) 
Capítol 1 Imposts 

directes 
391.000 euros 435.200euros +11,30% 

Capítol 2 Impost 
indirectes 

60.000 euros 40.000 euros -33,3% 

Capítol 3 Taxes i altres 
ingressos 

196.329 euros 165.424 euros -15,74% 

Capítol 4 Transferències 
corrents 

429.348 euros 445.940 euros +3,86% 

Capítol 5 Ingressos 
Patrimonials 

30.200 euros 31.400 euros +3,97% 

Capítol 6 Alienació 
d’inversions 
reals 

          -                             -          - 

Capítol 7 Transferències 
de capital 

32.274euros            -          - 

Capítol 8 Actius financers           -            -          - 
Capítol 9 Passius 

financers 
          -            -          - 

Ingressos 
Corrents 

 1.106.877 
euros 

1.117.964euros +1,001% 

Ingressos  32.274 euros            -          - 
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Capital 
TOTAL  1.139.151 

euros 
1.117.964 
euros 

-1,85% 

 
 

La previsió d’ingressos corrents permet donar cobertura a les despeses corrents i a les 
amortitzacions, i inclòs generar estalvi net. 
Els ingressos corrents, que ascendeixen a 1.117.964 euros per a l’any 2012 
s’incrementen  en termes nominals en un 1% respecte als de 2011. 
Els majors increments respecte al pressupost 2011 apareixen en el Capítol I i es duen 
fonamentalment, per una part, al concepte 113 en el que es preveu 270.000 euros. 
S’ha augment degut a l’increment obligatori del tipus de gravamen en un 10% als 
municipis que tinguin una revisió cadastral anterior a 2002, i es passa d’un tipus del 
0,6% al 0,66% ( Reial Decret-llei 20/2011). 
Els altres imports quantitativament més significatius dels recursos municipals 
concerneixen als Imposts Directes i a la participació en els Tributs de l’Estat. 
 
CAPÍTOL I . Els impostos directes  són els recursos sense contraprestació el qual el 
seu fet impossable està constituït per negocis, actes de naturalesa jurídica o 
econòmica, que posin de manifest la capacitat contributiva del subjecte passiu, com a 
conseqüència d’un patrimoni o obtenció de renta.  
Comprenen l’impost de bens immobles, l’impost d’activitats econòmiques, l’impost de 
vehicles de tracció mecànica i l’increment de valor dels terrenys de naturalesa urbana. 
La previsió d’ingressos s’ha fet partint l’avanç de liquidació del Pressupost de l’any 
2011. 
Es manté l’impost de bens immobles de naturalesa rústega per un import de 22.000 
euros, es redueix la partida de l’impost de vehicles de tracció mecànica en 5.000 euros 
i s’augmenta la partida de l’impost de plusvàlues en 8.000 euros 
 
CAPÍTOL II . Els ingressos que provenen dels impostos indirectes  provenen de 
l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres i s’ha fet una previsió de 40.000 
euros, un 33,3% més reduït degut a l’actual crisi que ha fet que aquest ingrés s’hagi 
reduït considerablement. 
 
Tant al Capítol 1 com al Capítol 2 referents als tributs municipals es fa constar que s’ha 
congelat el tipus impositiu dels diferents impostos. 
 
CAPÍTOL III . Els ingressos previstos per operacions corrents procedents de taxes, 
preus públics i altres ingressos , s’ha calculat tenint en compte, en primer lloc 
l’avanç de liquidació del Pressupost de l’any 2011, els drets a liquidar durant aquest 
exercici econòmic i les quanties de les taxes i preus públics de les diferents 
Ordenances fiscals i reguladores de preus públics.  
Es redueix en 50.000 euros la partida 309/30900 “Taxa drets funeraris” (es redueix 
50.000 euros) i la partida 309/30901 “Taxa cementiri” en 1.500 euros. 
Es manté l’import de les taxes d’instal·lacions esportives, animals perillosos, 
casaments, la taxa expedició documents i taxa publicitat. 
S’augmenta l’import de la taxa per ocupació de la via pública de vendes (modificació 
de l’Ordenança d’ocupació de vies publiques aprovat per Plenari de dia 21 de 
novembre de 2011) i  del preu públic de l’Escoleta municipal (aprovat per Plenari de 
dia 17 d’octubre de 2011 ). 
 
CAPÍTOL IV . Les transferències corrents  són ingressos de naturalesa no tributària 
que les Entitats locals percebeixen sense contraprestació directa i que està destinada 
a finançar operacions corrents.  
Hi ha voluntat de l’equip de govern per no acollir-nos a les subvencions ja que fa que 
es desquadrin els comptes municipals per que l’Ajuntament fa l’anticipo del pagament i 
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no permet prioritzar el pagament a les petites i mitjanes empreses que moltes vegades 
tenen  que esperar més de 90 dies (termini legal de pagament )pel cobrament de les 
factures).  
Respecte al Fons de Cooperació municipal, l’Ajuntament té confirmació de que 
s’abonarà el mateix (tal i com estableix la Llei 20/2006 de Règim local de les Illes 
Balears) que el pressupostat l’any passat. A part, encara que no es puguin 
pressupostar com a ingressos, es pagarà el 25% de la part que ens correspon de l’any 
2011 que no s’ha pagat. 
 
CAPÍTOL V . Els ingressos patrimonials  provenen de rendes d’immobles. Es preveu 
31.400 euros. 
 
CAPÍTOL VII.  Transferència de capital . S’ha sol·licitat al Consell de Mallorca el 80% 
del POS 2011 referent a les obres “Voreres al carrer  Sa Carretera” i “ Reforma del 
carrer Son Bordoi”.  
 
CAPÍTOL IX . El passiu financer  reflexa els ingressos provenint d’operacions de crèdit 
que l’Ajuntament realitzi, sempre que els recursos ordinaris no siguin suficients per 
finançar l’aportació municipal dels projectes d’inversió. No es demanarà cap préstec. 
 

4. ANIVELLACIÓ I EQUILIBRI  
 
Sent l’import del projecte del Pressupost 2012 de 1.117.964 euros, tant en el que 
respecta a l’Estat dels Ingressos com a l’Estat de les Despeses, el mateix presenta 
formalment la anivellació exigida en l’article 165.4 del Text Refús de la Llei Reguladora 
de les Hisendes Locals. 
La previsió d’ingressos corrents ascendeixen a 1.117.964 euros, mentre que els 
crèdits per despeses d’igual naturalesa arriben a l’import de 967.907euros. 
Així mateix, l’estalvi brut previst (ingressos corrents menys despeses corrents, excepte 
capítol III) ascendeix a 138.607euros i l’estalvi net previst (Estalvi brut – Amortitzacions 
de Passius Financers) és de 125.397 euros . 
Per finalitzar, aquest Pressuposts són realistes, elaborats, participatius i demostra la 
voluntat d’aquest Batlle de obtenir el major dels consens amb els diferents grups polítics.” 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens, del grup municipal PSM-EM, replicà que:  
1.- No són participatius, ja que no s’han implicat les associacions, entitats del poble.    
2.- No són consensuats, sí que s’han tractat amb els diferents grups polítics, però per què 
no quedava altre remei per estar en minoria.   
3.- Continuem en contra de les prioritats en tema d’inversions proposades per l’equip de 
govern.   
4.- No es cerquen inversions o no es saben cercar.  
5.- És veritat que s’ha llevat l’augment de les dietes del batlle, però encara més,  s’ha de 
cercar una política de més austeritat.  
6.- La reducció a la partida d’Alts càrrecs, és insuficient. 
7.- Celebra que es mantingui una petita quantitat per a Mallorca Solidària. 
8.- El capítol de personal pesa molt sobre el pressupost, i no hi ha informe de personal, 
regulador de l’organització del mateix. 
9.- No es regula bé el tema de personal/hores extres. 
10.- No ha partides per a compromisos de política sectorial. 
11.- Hi ha poques inversions de reforma,  i per últim, no s’ha complit el compromís 
irrenunciable e innegociable del grup municipal PSM-EN de reduir, encara més, la partida 
d’Alts càrrecs.  
 
EL Sr. Batlle replicà dient que no estava d’acord amb els seus arguments.  Recordà que 
en temps de crisi i sense subvencions s’ha aconseguit la cinquena fase del projecte 
d’aigües pluvials;  la Direcció General de Planificació i Projectes, ha estat a l’escoleta de 
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Llubí, per  avaluar si  es pot adequar l’actual.  També explicà que a la reunió amb el 
President del Govern Balear, va sol·licitar subvenció per a l’escoleta com a prioritària.   
Pel que fa a les hores extres, manifestà que a la memòria del pressupost, indica 
clarament que es pagaran fins que hagi consignació a la partida. 
En quant a les reformes, aquest equip de govern i també l’anterior, no han descuidat mai 
el manteniment dels béns públics locals i donà la raó al portaveu del grup municipal PSM-
EN, en què si es podria millorar les polítiques sectorials. 
 
El Sr. Gabriel Vicens replicà que només faltaria que havent un govern balear, insular i 
local, del mateix color polític, no es poguessin aconseguir inversions, però que l’excusa 
de que no hi ha doblers, és relativa, ja que si ha doblers per al palau de congressos de 
Palma.   Referent a la cinquena fase del projecte de pluvials, manifestà que no està 
pressupostada, i aquí el que es discuteix, són els pressuposts,  al que el Sr. Miquel 
Perelló Alomar, replicà  que les obres subvencionades al cent per cent mai es 
pressuposten;  referent a les retribucions dels diferents càrrecs públic, s’ha passat d’una 
consignació inicial de 40.000 euros a 32.000 euros; també replicà al Sr. Gabriel Vicens 
dient que han estat uns pressuposts participatius, ja que han participat tots els grups 
polítics, que representen als ciutadans del poble, i per últim, manifestà que no volen 
demanar préstecs a les entitats bancàries. A més manifestà que la situació econòmica 
del poble és molt bona. 
 
El Sr. Gabriel Vicens replicà que no es volia estendre,  en la discussió pels pressuposts, 
ja que les posicions estan molt clares i definides, però puntualitzà dues coses: una, que 
ells mai han xerrat de demanar préstecs i dos, que no són participatius, ja que el poble no 
ha participat (per exemple: s’ha de fer una comissió de ciutadania) i no s’ha de confondre, 
representació amb participació.    
 
Per part del Sr. Miquel Perelló Gelabert, del grup municipal PSOE, es va manifestar que 
votaria en contra dels pressuposts, ja que s’ha de fer un esforç més gran en rebaixar la 
partida d’alts càrrecs i de festes. 
 
Per part del regidor del grup municipal CxI, Sr. Joan Ramis Ramis,  es va manifestar  que  
després d’estudiar els pressuposts i fer aportacions i saber que han estat acceptades per 
l’equip de govern, excepte la pujada dels sous de les treballadores de l’escoleta que no 
està especificat als pressuposts entenem les raons per les quals no hi són. 
És per això que ja que és el primer pressupost d’aquest equip ens ABSTENDREM 
perquè entenem que són una eina bàsica pel funcionament municipal, però estarem a 
l’aguait per saber si es compleixen de manera escrupolosa. 
També volem aprofitar per demanar al Batlle si és veritat el que diu la memòria, al punt 2, 
TOTS és només pels pressupostos o per totes les propostes que vendran a partir d’ara 
importants ‘ d’interès per a tots els llubiners. 
 
Els reunits, prèvia deliberació i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per 
majoria i vist l‘empat d’una primera votació (5 vots a favor: PP, 5 vots en contra: 4 PSM-
EN, 1 PSOE i 1 abstenció: CxI), i una vegada tornat a votar i donant-se el mateix resultat,  
amb el vot a favor de qualitat del Sr. Batlle, acorden aprovar la Proposta de la Batllia 
abans descrita  i l’acord contingut a la mateixa . 
 
 
8.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSM -EN  SOBRE 
ORGANITZACIÓ I FUNCIONAMENT PUNT VERD. - 
Es va donar lectura a la moció de data 6 de febrer de 2012, que deia: 
 
“El grup municipal del PSM-Entesa Nacionalista a l’Ajuntament de Llubí sotmet a la 
consideració del PLE la següent  MOCIÓ  SOBRE L’ORGANITZACIÓ I 
FUNCIONAMENT DEL Punt Verd de Llubí. 
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D’ençà que en el Punt Verd de Llubí, situat prop de l’Ermita, no hi ha una persona que 
vigili i organitzi l’aportació i depòsit de residus, resulta que la distribució d’espais, 
contenidors i residus és cada cop més desorganitzada i anàrquica.  La manca de 
senyalització o indicatius per deixar els diferents tipus de residus i a la desorganització 
general de l’espai condiciona un ús incorrecte d’aquest servei i una aportació 
desorganitzada dels diferents tipus de residus que resulten amuntegats de manera 
inadequada o incorrecta.  Amb el temps, aquesta situació pot degenerar en un mal 
servei, desorganització general de l’espai de residus, fems amuntegats per tot, brutor i 
manca de neteja.  Situació que ja s’ha patit altres vegades en el nostre municipi de 
manera repetida. 
 
Per tal de millorar l’organització i la distribució d’espais i contenidors en el Punt Verd i així 
aconseguir un servei de retirada municipal de residus digne i eficient, el Ple de 
l’Ajuntament adopta els següents Acords: 
 
Primer.-  Es dissenyarà de manera urgent una millor organització i redistribució de l’espai 
del Punt Verd que resulti més eficient, neta i ordenada. 
 
Segon.-  S’instal·larà una senyalització i retolació adequades dels espais, racons, 
contenidors, etc., a fi de facilitar als ciutadans el reciclatge correcte dels residus i el bon 
ús de les instal·lacions. 
 
Tercer.-  Es tendrà especial cura per part dels serveis municipals de mantenir aquestes 
instal·lacions ordenades i netes.”  
 
Per part del regidor del grup municipal CxI, Sr. Joan Ramis Ramis,  es va presentar la 
següent esmena a la moció anterior, que fou acceptada pel grup municipal del PSM-EN, 
quedant la moció  de la següent manera: 
 
“El grup municipal del PSM-Entesa Nacionalista a l’Ajuntament de Llubí sotmet a la 
consideració del PLE la següent  MOCIÓ  SOBRE L’ORGANITZACIÓ I 
FUNCIONAMENT DEL Punt Verd de Llubí. 
 
D’ençà que en el Punt Verd de Llubí, situat prop de l’Ermita, no hi ha una persona que 
vigili i organitzi l’aportació i depòsit de residus, resulta que la distribució d’espais, 
contenidors i residus és cada cop més desorganitzada i anàrquica.  La manca de 
senyalització o indicatius per deixar els diferents tipus de residus i a la desorganització 
general de l’espai condiciona un ús incorrecte d’aquest servei i una aportació 
desorganitzada dels diferents tipus de residus que resulten amuntegats de manera 
inadequada o incorrecta.  Amb el temps, aquesta situació pot degenerar en un mal 
servei, desorganització general de l’espai de residus, fems amuntegats per tot, brutor i 
manca de neteja.  Situació que ja s’ha patit altres vegades en el nostre municipi de 
manera repetida. 
 
Per tal de millorar l’organització i la distribució d’espais i contenidors en el Punt Verd i així 
aconseguir un servei de retirada municipal de residus digne i eficient, el Ple de 
l’Ajuntament adopta els següents Acords: 
 
Primer.-  Es dissenyarà de manera urgent una millor organització i redistribució de l’espai 
del Punt Verd que resulti més eficient, neta i ordenada. 
 
Segon.-  S’instal·larà una senyalització i retolació adequades dels espais, racons, 
contenidors, etc., a fi de facilitar als ciutadans el reciclatge correcte dels residus i el bon 
ús de les instal·lacions. 
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Tercer.-  Es tendrà especial cura per part dels serveis municipals de mantenir aquestes 
instal·lacions ordenades i netes.”  
 
Quart.- L’Ajuntament es compromet a fer un reglament d’ús del punt verd, on se defineixi 
el que s’hi pot tirar i el que no, on quedi clar ja a l’exterior els materials a dur-hi, perquè 
sinó es convertirà en un abocador descontrolat.  També hauria de quedar clar el que es 
pot treure i el que no, si s’ha de demanar o no autorització.”  
 
Els reunits, prèvia deliberació i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat dels assistents, acorden aprovar la moció abans descrita.  
 
 
9.- PROPOSTES D’URGÈNCIA   No es va presentar cap proposta 
 
 
10.-  PRECS I PREGUNTES.-  
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es varen 
formular els següent precs: 
-Que es faci una campanya de conscienciació dirigida a la població per a evitar la 
brutor que ocasionen els animals, concretament els cans,  als espais públics. 
 
-Demanen al Batlle que s’informi sobre l’Associació Humana, ja que darrerament han 
sortit informacions  en la premsa  sobre el seu objectiu social. 
 
-Que es faci una neteja a fons als carrers del municipi, ja que ha quedat molta brutor 
després de la festa de Sa Rua.  
  
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular el següent prec: 
-Que es posi solució a la brutor de l’estació del tren. 
 
-Que s’arregli la sèquia del carrer Santa Margalida. 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular el següent prec: 
-Que es publiqui a la pàgina web de l’Ajuntament l’acta del plenari de data 19 de 
desembre de 2011. 
 
-Que s’eliminen les barreres arquitectòniques del semàfor de la plaça de la Carretera. 
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es varen 
formular les següents preguntes: 
-¿Quant ens deu el Govern Balear per la dedicació exclusiva del regidor Sr. Antoni 
Vallespir?  Al que el Sr. Batlle contestà traslladant la pregunta a l’infrascrit Secretari-
Interventor, i  aquest contestà que ens deu  tot l’exercici 2011 i el que duin de 2012. 
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular les següents preguntes: 
-¿Ja s’ha obert el termini per a presentació de sol·licituds per a Jutge de Pau?   Li 
contestà el Sr. Batlle, dient que si,  que ja s’ha obert el termini, fins dia vuit de març. 
 
-A la festa dels Quintos, varen rompre unes jardineres, ¿Quines actuacions té previst 
fer l’Ajuntament?    Li contestà el Sr. Batlle, dient que es va rompre una jardinera i que 
la solució seria canviar-les per unes de fusa.   
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Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular les següents preguntes: 
- ¿Quin problema hi ha hagut amb el Sr. Guillem Bauzá  Feliu?   Li contestà el Sr. Batlle 
dient que l’Ajuntament li havia demanat al Sr. Bauzá per retirar una barrera que ell 
instal·lat al camí de Son Sitges, impedint el pas. Aclarint que és un problema entre 
veïnats, i que l’Ajuntament té un informe del tècnic municipal, on consta que la barrera 
s’ha instal·lat en uns terrenys que no són de la  propietat del Sr. Bauzá. A més, el tècnic 
s’ha reunit amb les dues parts, i l’altre part, ha presentat certificat del Registre de la 
propietat. 
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 


